
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Οικονομίας & Οικονομικών: 

Θέμα: «Συρρίκνωση των φορολογικών υπηρεσιών της Δυτικής Μακεδονίας» 

 

Η Βουλευτής Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει αναφορά προς τον κ. Υπουργό 

Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών ανακοίνωση του Συλλόγου Εφοριακών  Δυτικής 

Μακεδονίας για τις επαπειλούμενες αλλαγές στις δομές των φορολογικών 

υπηρεσιών της περιοχής. Ειδικότερα, εκφράζουν την ανησυχία τους για το 

οργανωτικό μοντέλο που έχει ακολουθηθεί σε άλλες περιοχές με την κατάργηση των 

περιφερειακών μονάδων (Δ.Ο.Υ.) και τον διαμελισμό των αρμοδιοτήτων τους σε 

νεοσύστατα, περιορισμένα και υποστελεχωμένα κέντρα (ΚΕ.ΦΟ.ΔΕ., ΕΛ.ΚΕ., ΚΕ.ΒΕΙΣ.) 

που αύξησαν τα προβλήματα αντί να τα λύσουν. Αυτό έχει επιπτώσεις, τόσο στις 

εργασιακές συνθήκες των εργαζομένων που επιβαρύνονται με μεγάλες μετακινήσεις 

και κόστη για να φθάσουν στην εργασία τους όσο και στην εξυπηρέτηση των 

πολιτών, οι οποίοι έχουν να διανύσουν μεγάλες αποστάσεις για να εξυπηρετηθούν 

από τις πολύπλοκες κεντρικοποιημένες δομές.  

Όμως αυτός ο σχεδιασμός που ετοιμάζεται να εφαρμοστεί και στη Δυτική 

Μακεδονία, ενώ αντιμετωπίζει ήδη προβλήματα όπου αλλού έχει εφαρμοστεί, θα 

σημάνει την ακόμα μεγαλύτερη υποβάθμισή της, δίπλα στη συρρίκνωση που ήδη 

συντελείται σε πλήθος άλλων δημόσιων υπηρεσιών. Ως εκ τούτου καλείται ο 

αρμόδιος υπουργός να απαντήσει στα ερωτήματα των εφοριακών υπαλλήλων και 

στις εύλογες ανησυχίες που δημιουργούνται από τη σχεδιαζόμενη συρρίκνωση των 

φορολογικών υπηρεσιών που θα επιφέρει ένα ακόμη πλήγμα στην περιοχή.  

 
Επισυνάπτεται η επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς και να μας 
ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 7 Μαΐου 2025 

Η καταθέτουσα Βουλευτής 

Βέττα Καλλιόπη 
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